
 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag den
14 oktober  2024 19.00 hos Christina Qviberg

Närvarande: Laila Månsson, Christina Qviberg, Agneta Collberg och Ulla Thid
 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 
Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 
Protokollet godkändes 

§ 3  Ekonomi 
Inget att rapportera

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 
Vi diskuterade hur vi skall få fler personer i styrelsen alternativt att ingå i olika 
arbetslag, kan man kanske lägga ngn blänkare i Adelsö Nytt.
 
§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 
Café Hovgården har stängt för säsongen och öppnar åter våren 2025

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: inget att rapportera
b) Museigruppen: inget att rapportera
c) Dokumentationsgruppen: Vi diskuterade om mötet vi hade tidigare i våras med

Kalle Runristare om att lägga upp en App där man kan klicka på en plats på 
Adelsö och få information om den. Bestämdes att Ulla tar kontakt med Kalle 
och fråga honom vad han kan tänkas vilja har för betalt för detta och hur det 
skall gå till. I arkivet har Ulla och Siri städat upp och konstaterat att det finns en 
hel del saker som hör till kyrkan, gamla psalmböcker m.m. bestämdes att vi kan 
ta bort dessa för att få mer plats. I övrigt så fann vi att allt som vi har där finns 
dokumenterat i vårt arkiv. Det är också stora volymer av dokument som 
innehåller räkenskaper samt boskapsdokument, dessa skall vara kvar men de får 
inte plats i arkivmappar. De lokala tidskrifter från 1800 talet som Lars 
Ljunggren efterfrågat kunde vi inte finna. Ulla har meddelat Lars. Seth Björk 

 



 

har kontaktats och tyckte det vore väldigt roligt om vi kan trycka upp hans bok ”
Adelsö i förändring”. Ulla kollar med Adelsö Nytt vilket tryckeri som dom 
brukar anlita.

d) Programgruppen:  Julmarknaden tar vi upp på nästa möte. Vi fick reda på att 
öppettiden skall var mellan 13-16 den 30 november.   

e) Bagarstugan: Inget att rapportera.  
f) Örtagården och trädgården: inget att rapportera
g) Hembygdsdagen: inget att rapportera
h) § 6  Övriga frågor : En gammal sockerlåda har skänkts till föreningen av Åke 

Elb som är barnbarn till Lisa och Franz Malmqvist som ägde sockerlådan. 
Agneta skickar ett tackkort till Åke.
§ 7  Nästa styrelsemöte 
Nästa möte måndag den 25 november 2024. Fika ansvarig blev ej bestämt 
kommer med kallelsen senare. 
 
§ 8  Mötets avslutande 
Ordförande Agneta tackade för visat intresse och den goda äppelkakan

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Ulla Thid  Agneta Collberg 

 


